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Tussentijdse evaluatie 

• Jaap Bond blikt terug op de afgelopen periode. Dit overleg was basis voor de opzet van een
goed functionerende crisisorganisatie. Heeft o.a. geleid tot een noodfonds voor sierteelt en
delen van de voedingstuinbouw. Mooi resultaat maar we zijn er nog niet.

• Alle taskforces lichten de stand van zaken toe. Ruud Pauwe voor TF financiën, Niels Louwaars
voor TF logistiek en  voor TF arbeid. Veel resultaten bereikt. Resterende actie- en
aandachtspunten, in ieder geval:

o TF financiën
 Allereerst: hiaten fase 1 oplossen

o TF logistiek
 Zorg over beschikbaarheid luchtlijnen (erg beperkend)
 Zorg over prijzen van vrachtvervoer
 Annie van de Riet: een aantal leden van AVAG heeft problemen met

personeel wat moet reizen binnen de EU. Terecht punt, hier is aandacht voor
bij TF logistiek en hoort erbij.

 Andere problemen? Graag doorgeven.
o TF arbeid

 Structurele vraag: in welke mate hebben we arbeidsmigranten (nog) nodig?
 Jaap Bond: huisvesting en carpoolen blijft aandachtspunt. Grote

verantwoordelijkheid voor uitzendbureaus.
 Albert Abee: week 21 komt recent aangestelde ‘Aanjaagteam’ naar Westland

• Vergt goede voorbereiding
• Verzoek Jaap Bond: deel alvast vragen die team gaat stellen

•  licht de taskforce scenario’s toe. Eind oktober oplevering resultaten van
lange termijn verkenning. Op 25 juni zal een tussenstand worden gepresenteerd. Komende
week zal een effecten analyse plaats vinden. Alle branches en regionale greenports zullen
een enquête onder de leden verspreiden. Belangrijk is dat de respons hierop hoog is.

• Annie van de Riet; gevolgen voor AVAG leden is nu nog niet goed in te schatten.
o Jaap Bond: dat speelt bij meer sectoren. Aandachtspunt: mogelijk onderuitputting bij

budget van 600 miljoen euro van extra steunmaatregel
• Sjaak van der Tak; fase 2 is belangrijk. Aandachtspunt: sentiment is nu heel anders; wordt

lastig weer goede (lobby)positie te verwerven. Hou de huidige structuur van de
crisisorganisatie in stand. En blijf aangehaakt bij VNO NCW.

• Niek-Jan van Kesteren; De crisisorganisatie zoals deze nu functioneert is goed. Belangrijk dat
wij een korte lijn hebben met ons eigen ministerie. Zij hebben de belangen van de sector
goed behartigd. We blijven dus blijf zoveel mogelijk apart opereren en bepaalde vlakken
zoeken we samenwerking met VNO NCW.  Wij moeten:

o Zorgen dat als budget over blijft, dit voor sector behouden blijft
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o Aan blijven tonen waarom wij bijzondere positie hebben en waarom wij ook in fase 2
moeten worden ondersteund.

o Oog houden voor samenhang met generieke maatregelen zoals NOW
•  conclusie is dat we de structuur van de crisisorganisatie overeind houden.

We gaan ervoor om de schade zoveel mogelijk te verminderen en de vervolgschade te
inventariseren. De taskforces zijn nog niet klaar.

• Jaap Bond; de structuur van de regiegroep en het coördinatieteam blijft doorgaan.
Frequentie van overleg zal wel verminderen.  Eerder aangeleverde schriftelijke inbreng (Henk
Westerhof) nemen we ook mee. Oproep aan allen: blijf met ons delen wat er speelt. Dank
aan u allen voor uw aanwezigheid en bijdrage aan dit overleg.

De presentatie zal aan iedereen worden toegestuurd. 
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